
  

 

Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-11-20, § 2 

 
 Tid: 20 november 2007 kl 16.30 – 17.00 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 3 december 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund Annika Ödebrink 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Jan Valeskog (s) vice ordförande §§1-16 och §§18-25 
  
Tord Bergstedt (m)  
Anna Johansson (m)  
Annika Davidsson (m)   
Anders Broberg (kd)  
Annika Ödebrink (s)  
Jimmy Lindgren (s)   
Torhild Lamo (v)  
Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande   
Datevig Mardirossian Lönn (m)   
Anna Manhag (m)  
Åsa Nilsson Söderström (fp) tjänstgörande  
Charlotte Svensson (s) tjänstgörande  
Adnan Bozkurt (s) §17 
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Erica Lawesson, Ted 
Ell, Lars Jolerus, Eva Leijon, Barbro Edholm, Anette Scheibe och Marita Söderqvist 
samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren 
Magnus Thulin från roteln. 
 

 



  

 § 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Skrivelser för beredning 
Anmälan gjordes av inkommen skrivelse till trafik- och renhållningsnämnden enligt 
följande: 
 
1. Skrivelse från vice ordföranden Jan Valeskog (s) om beräknade 

totalkostnader för privatiseringen av p-vakterna i Stockholm. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelsen till trafikkontoret för 
beredning. 
 
 
Fråga om rutiner och avtal avseende stadens återvinningsstationer 
Ledamoten Anna Johansson (m) hade vid sammanträdet den 23 oktober ställt fråga om 
rutiner och avtal avseende stadens återvinningsstationer. 
 
Tjänstemannen Marita Söderqvist redogjorde för hur kontoret följer upp avtalet 
avseende återvinningsstationer för returpapper och förpackningsavfall på offentlig 
platsmark. En skriftlig information delades även ut till nämnden. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om dagstädning på Västmannagatan 
Ledamoten Anders Broberg (kd) hade vid sammanträdet den 23 oktober ställt fråga 
om hur kontoret kan agera avseende bilar som inte flyttas från Västmannagatan då det 
är städdag. 
 
Tjänstemannen Erik Andersson svarade att kontoret gör kontinuerliga 
informationsinsatser avseende servicedagar och parkering. Andra åtgärder som 
kontoret har att ta till är parkeringsövervakning samt möjlighet att flytta på eventuella 
fordon som hindrar arbete på väg. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
 
Inbjudan till VP-seminarium den 7 december 2007 
En inbjudan till genomgång av förslag till Verksamhetsplan 2008 delades till 
nämnden. Genomgången hålls den 7 december 2007 i Bolindersalen, Tekniska 
Nämndhuset. Anmälan görs till nämndsekretariatet. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 

 



  

 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
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